
Juniorvalget, årsberetning 2024 

 

Den 23 marts holdte vi et mentalt træningsarrangement på Revsø Rideskole, hvor Sofie Cronegaard 
fortalte om mentalt forberedelse og hvad det kan gøre for ens præstation. Der var 11 kuske tilmeldte 
og vi havde en lærerig og hyggelig dag. 

 

Den 14. april skulle vi have haft en temadag på Vilhelmsborg, med bland andet, oplæg fra dyrlæge om 
konditionstræning af heste, fra SEGES-heste og fra designeren af hestespillets ’Master of Nutrition’ 
(Fodermester) men på grund af for få tilmeldinger, blev det desværre aflyst. 

 

Fra den 4. til den 13. juli holdt vi henholdsvis to Kørelejr over de ti dage. Igen i år, var der rigtig god 
tilslutning med 19 unge mennesker. Flere af kuskene er genganger men der var igen flere nye unge 
kuske. 

 

Oktober Juniorudvalget sidder klar  med et udkast til et nyt regelsæt til indendørsstævner, med fokus 
på bedre hestevelfærd. Vi håber rigtig meget at klubberne rundt om i landet vil tage godt imod det. 

 


